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Ερώτηση  

Προς τους   κ.κ. Υπουργούς  

Προστασίας του Πολίτη  

Δικαιοσύνης   

Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

Θέμα: «Διερεύνηση υπόθεσης εμπορίας ανθρώπων με προβληματικό 

τρόπο και  με μεγάλη χρονική καθυστέρηση» 

 

Στις 10/7, 18χρονη νεαρή κοπέλα κατάφερε να δραπετεύσει από σπίτι στην 

Ηλιούπολη όπου την κρατούσε, παρά τη θέληση της, επί ένα μήνα και την 

εξέδιδε αστυνομικός (σύμφωνα με ενδείξεις, μέλος ευρύτερου κυκλώματος 

εμπορίας ανθρώπων) και κατέφυγε σε καφετέρια, σε άσχημη κατάσταση, 

χτυπημένη και τρομαγμένη, όπου και της πρόσφερε καταφύγιο η εργαζόμενη 

σερβιτόρα της επιχείρησης. Ειδοποιήθηκε, στη συνέχεια, η γραμμή βοήθειας 

15900 και η αστυνομία και η κοπέλα, που έφερε εμφανή σημάδια κακοποίησης 

οδηγήθηκε στο αστυνομικό τμήμα της περιοχής .  

Σύμφωνα, όμως,  με τις έγκυρες πληροφορίες που έχουν δει το φως της 

δημοσιότητας, οι ενέργειες της αστυνομίας, κατά τη διερεύνηση της υπόθεσης, 

έγιναν με προβληματικό τρόπο και  με μεγάλη χρονική καθυστέρηση. 

Συγκεκριμένα, ενώ  στο αστυνομικό τμήμα η κοπέλα προέβη άμεσα σε 
καταγγελία, οι αστυνομικοί του τμήματος, αντί να τη διευκολύνουν, δεν της 
πήραν εξ αρχής γραπτή κατάθεση και την κράτησαν μέχρι το απόγευμα χωρίς 
να προχωρά η κατάθεση της μήνυσης, παρεμπόδισαν την επικοινωνία της με 
όσες αλληλέγγυες βρέθηκαν έξω από το τμήμα, μετά από κινητοποίηση 
φεμινιστικής οργάνωσης, ενώ με δικηγόρο της επετράπη να μιλήσει μόνο μια 
φορά, για σύντομο διάστημα, και γενικά φαίνεται ότι υπήρξε προσπάθεια να μη 
δοθεί δημοσιότητα στο θέμα.  

Η περιπέτεια της καταγγέλλουσας, δυστυχώς δεν σταμάτησε εκεί. Μετά το Α.Τ. 
Ηλιούπολης μεταφέρθηκε στη Διεύθυνση  Εσωτερικών Υποθέσεων όπου την 
απέκλεισαν εκ νέου  από κάθε επαφή με δικηγόρους, όχι μόνο όταν η ενάγουσα 
κατέθετε αλλά όλο το χρονικό διάστημα που ήταν εκεί. Δηλαδή, για περίπου 12 
ώρες, ένα αδικαιολόγητα μεγάλο  χρονικό διάστημα, μια κοπέλα που κατήγγειλε 
πως είχε δραπετεύσει από τον βιαστή- κακοποιητή της, ανακρινόταν από τις 
αστυνομικές αρχές, ενώ ήταν εκείνη το θύμα (εμφανώς χτυπημένη), χωρίς να 
επιτρέπεται η επαφή της σχεδόν με κανέναν.  
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Αργά το βράδυ, μετά το πέρας αυτών των 12 ωρών, πραγματοποιήθηκε 
επιτέλους  η μεταγωγή της στο Γ.Ν.Α «Γ. Γεννηματάς»,  προκειμένου να 
στοιχειοθετηθεί και με ιατρική γνωμάτευση η καταγγελία αλλά και εκεί, όπως 
φαίνεται, υπήρξαν προβληματικές και καθ’ υπέρβαση συμπεριφορές εκ μέρους  
των αρχών καθώς οι αστυνομικοί μπήκαν ακόμα και μέσα στο εξεταστήριο 
προκαλώντας την αντίδραση των γιατρών. Στην ερώτηση, δε,  των γιατρών εάν 
η 18χρονη είναι κρατούμενη και κατά πόσο έπρεπε να παρίστανται οι 
αστυνομικοί κατά την ιατρική εξέτασή της, απάντησαν ότι είναι κρατούμενη. 
Πρέπει δε να επισημανθεί ότι η εξέταση της κοπέλας έγινε σε νοσοκομείο που 
εφημέρευε επειδή η Ιατροδικαστική Υπηρεσία δεν λειτουργεί το 
Σαββατοκύριακα! 

Τις επόμενες ημέρες, από το αστυνομικό ρεπορτάζ, έγινε γνωστό ότι υπάρχουν 
σοβαρές ενδείξεις ότι ο συλληφθείς, τελικά,  αστυνομικός, εκμεταλλευόταν ως 
μέλος κυκλώματος,  όχι μόνο την κοπέλα που δραπέτευσε από τα χέρια του 
αλλά και άλλες γυναίκες.  

Επειδή όλα τα παραπάνω γεγονότα, που έχουν πάρει -και ορθώς- μεγάλη 
δημοσιότητα, καταδεικνύουν, ότι παρά τις αργοπορημένες και εκ των υστέρων 
διαβεβαιώσεις του Υπουργού Προστασίας του Πολίτη, δεν τηρήθηκε ούτε το 
γράμμα -αλλά κυρίως ούτε το πνεύμα- του νόμου, αναφορικά με την 
διευκόλυνση της καταγγελίας θύματος κακοποίησης και εμπορίας ανθρώπων 

Επειδή σε μια δημοκρατική κοινωνία  και σε ένα κράτος δικαίου δεν επιτρέπεται 
να δημιουργούνται υπόνοιες ή αμφιβολίες  για συγκάλυψη, αποσιώπηση ή 
υποβάθμιση των καταγγελλόμενων, ιδίως σε περιπτώσεις που εμπλέκονται 
στελέχη των αστυνομικών αρχών 

Επειδή τα κυκλώματα εμπορίας ανθρώπων είναι δυνατόν να αντιμετωπιστούν 
ή έστω να περιοριστεί η δράση τους, μόνο εφόσον τα θύματα σχηματίσουν την 
πεποίθηση ότι αν προβούν σε καταγγελίες, θα έχουν την πλήρη υποστήριξη 
διωκτικών και ανακριτικών αρχών και θα τυγχάνουν τουλάχιστον θετικής και όχι 
δυσμενούς  μεταχείρισης  

Επειδή σε όλον τον κόσμο αλλά και στην Ελλάδα  έχουν αυξηθεί σημαντικά οι 
αναφορές περιστατικών σεξουαλικής βίας, κακοποίησης και εμπορίας 
(trafficking) κατά γυναικών και κοριτσιών  

Επειδή οι καραντίνες και τα υπόλοιπα περιοριστικά μέτρα κατά της πανδημίας, 
ανάγκασαν πολλές γυναίκες να παραμείνουν παγιδευμένες στο ίδιο σπίτι με 
τους καταπιεστές- κακοποιητές  τους 

Ερωτώνται οι κύριοι Υπουργοί και η κυρία Υπουργός: 

Σε ποιες ενέργειες θα προβεί ο Υπουργός Προστασίας του Πολίτη, ώστε 
να διακριβώσει αν αληθεύουν τα καταγγελλόμενα αναφορικά με τη 
διαδικασία που ακολουθήθηκε και ακολουθείται στην περίπτωση της 
18χρονης, θύματος κυκλώματος εμπορίας ανθρώπων στο οποίο 



εμπλεκόταν, όπως τα στοιχεία δείχνουν, αστυνομικός; Θα υπάρξει 
έλεγχος των εντολών που δόθηκαν από την ηγεσία της ΕΛ.ΑΣ. για τη 
διερεύνηση του γεγονότος, από τη στιγμή που η ηγεσία έλαβε γνώση 
αυτού; 

Ποιες πρωτοβουλίες θα αναλάβει ο Υπουργός Δικαιοσύνης, σε 
συνεργασία με συναρμόδιους Υπουργούς, ώστε η Ιατροδικαστική 
Υπηρεσία που υπάγεται σε αυτόν, το τμήμα Ιατροδικαστικής του 
Πανεπιστημίου Αθηνών  και  το προσωπικό ιατροδικαστών που 
υπάγεται  στο ΕΣΥ να στελεχωθούν με το απαραίτητο μόνιμο προσωπικό 
προκειμένου να μπορούν να ανταποκριθούν έγκαιρα στις ανάγκες που 
δημιουργούνται καθημερινά αλλά και το Σαββατοκύριακο, καθώς η 
εγκληματικότητα στη χώρα, είτε αφορά υποθέσεις  εμπορίας ανθρώπων 
είτε αφορά άλλες εγκληματικές ενέργειες,  δεν «αναπαύεται» ορισμένες 
ημέρες της εβδομάδας;  

Με δεδομένο ότι τα θύματα κυκλωμάτων εμπορίας ανθρώπων καθώς και 

οι κακοποιημένες γυναίκες αυξάνονται στη χώρα μας, υπάρχει εκ μέρους 

του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων σχέδιο ενίσχυσης 

των δομών που περιθάλπουν ανώνυμα και με ασφάλεια τις γυναίκες και 

τα κορίτσια – θύματα κακοποίησης και /ή trafficking μαζί με τα παιδιά 

τους, αν έχουν, βοηθώντας την επανένταξη τους; Στη συγκεκριμένη 

περίπτωση της 18χρονης, με δεδομένη και την καταγγελία από την ίδια 

σε βάρος του πατέρα της, ποιες ενέργειες θα υπάρξουν στη συνέχεια για 

την προστασία της και την κοινωνική της ένταξη; 

 

Οι ερωτώντες  Βουλευτές 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

Αγαθοπούλου Ειρήνη- Ελένη 

Αθανασίου Αθανάσιος 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Αραχωβίτης Σταύρος 

Αυγέρη Θεοδώρα (Δώρα) 

Βαγενά Άννα 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βασιλικός Βασίλειος 

Γιαννούλης Χρήστος 



Γκαρά Αναστασία 

Γκιόλας Ιωάννης 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Καλαματιανός Διονύσιος 

Καφαντάρη Χαρά 

Κόκκαλης Βασίλειος 

Κουρουμπλής Παναγιώτης 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κωνσταντίνος  

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

Ξανθός Ανδρέας 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Πέρκα Θεοπίστη 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ) 

Σπίρτζης Χρήστος 

Συρμαλένιος Νικόλαος 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Τζούφη Μερόπη  

Φίλης Νικόλαος  

Φωτίου Θεανώ 

Χαρίτου Δημήτριος 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης (Μίλτος) 



Ψυχογιός Γεώργιος 

 




